
                Jihočeský krajský fotbalový svaz 
                                               Skuherského 14,  370 01 Č. Budějovice 

                                                       tel. :  777268716, 777 268 713,    

                                                         eibl.vladimir@volny.cz                     
                     -----------------------------------------------------------------------------------------------------         

                                 Zápis č. 3/2021  
                    ze schůze nového VV KFS Jč. kraje 

                                     ze dne 21. 5. 2021 

          spojeného s představení kandidáta na předsedu FAČR 
 

 
 

Přítomni  z VV KFS  :  Ing. Pintér, Ing. Jílek, Mach, Vácha, Černoch, Dvořák, Kemény, Šimek 

Přizvaní hosté předsedou VV :  MUDr. Žižka, Maruška T. 

Dále přítomni :   Eibl Vl. - sekretář KFS     

                              Pulec Pavel -  GTM KFS     

Omluven z VV  :  Musil (nemocen - Covid)  
 

  - - - - - - - - - - - - - - - -- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

Program schůze :  

           1) Zahájení, kontrola zápisu z minulého VV  

           2) Informace o VH ČUS – návrhy kandidátů a delegáta na VH  

           3) Informace o NF včetně řešení mandátů NF ve vztahu k novému   

               VV (+ vč. zveřejnění klíče pro rozdělení prostředků na mládež)  
       Od cca 17,00 hod.)  

            4) Setkání VV s kandidátem na předsedu FAČR p. Šmicrem Vl.  
       Pokračování schůze VV od cca 18,15 hod.)  

            5) Projednání návrhů předsedů OK na personální obsazení svých  

                 odborných komisí (STK, DK, KM+T, KRaD)  

            6) Projednání zbývajících odborných komisí VV  

                (marketingová, dívčí fotbal, rozvoje a ekonomiky).  

            7) Informace z odborných komisí KFS  

            8) Různé + Závěr 

:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:= 
 

  1/  Zahájení zasedání VV 

------------------------------------------------------------------------- 
 

Schůzi VV Jč. KFS zahájil v 15,30 hod. předseda VV KFS Ing. Pintér a přivítal přítomné. 
 

Provedena kontrola zápisu VV č. 2/2021 ze dne 7.5.2021. Na základě připomínek člena VV Ing. Jílka  

   byla změna v bodu č. 2 (volby místopředsedy) předposlední věta takto : Po obsáhlé diskuzi Ing. Jílek    

   sdělil, že nereflektuje na navržené místo místopředsedy, aby odblokoval celou diskuzi a volbu  

   místopředsedy VV KFS, proto předseda VV nechal hlasovat o návrhu znovu.    (doplnění schváleno) 

Dále Ing. Jílek vznesl připomínku k bodu 6 zápisu. Požádal, aby do poslední části bod 6 (nákup přístroje  

   na kávu) byly doplněny dvě připomínky : 

   a) není stanoven finanční limit koupě takového přístroje, což bylo vždy pravidlem.  

   b) nebylo řečeno, kde bude přístroj umístěn                                                         (doplnění schváleno) 

   Z těchto důvodů doporučuje projednat tento bod znovu 
 

Předseda VV KFS vysvětlil, že cena přístroje (limit) bude do 10,000 Kč, přístroj bude využíván při  

  odborných schůzích a VV a bude umístěn na sekr. KFS. Při schůzích v dolní zasedací místnosti bude  
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 vždy před schůzí přenesen a po schůzi zase vrácen do sekr. KFS 

                                                                                                                         (vzato členy VV na vědomí) 

=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:==:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:= 
 

2/ Informace o VH ČUS – návrhy kandidátů a delegáta na VH  
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Předseda VV Jč. KFS informoval přítomné, že dne 31.5.2021 se ve velkém zasedacím sále KÚ koná  

  20.VH Jihočeské krajské organizace ČUS. 

  Předseda VV navrhl jako kandidáta do krajské rady Jč. KO ČUS p. Macha Petra. 

                                                                                                                   (* pro 7, zdržel se 1, proti 0) 

  Dále předseda VV informoval, že ORK KFS navrhla jako kandidáta do RK Jč. KO ČUS za KFS  

    MUDr. Žižku Jos. a doporučil VV tento návrh schválit                          (* pro 8, zdržel se 0, proti 0) 

  Jako delegát za KFS byl schválen předsedy Ing. Tomáš Pintér                 (* pro 7, zdržel se 1, proti 0) 
 

      Sekr. KFS schválené návrhy kandidátů podá do stanoveného termínu do kanceláře KO ČUS 

=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:==:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:= 
 

3/ Informace o NF včetně řešení mandátů NF ve vztahu k novému VV  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

Předseda VV požádal člena správní rady NF Ing. Jílka, aby VV sdělil podrobnosti k připravovanému  

   převodu prostředků z NF oddílům KFS a OFS. 

   Ing. Jílek sdělil přítomným, že dotace KFS převedená do NF ve výši 2.200 000 Kč je deponována v NF  

   a do 30.6.2021 bude rozděleno 2.327 000 Kč. Rozdělení prostředků bude provedeno dle ustanovení  

   Darovací smlouvy uzavřené mezi KFS a NF ze dne 9.3.2021 a na základě stanoveného klíče  

   O tomto postupu NF podal informaci všem přítomným na VH Jč. KFS. 

Předseda VV dále vyzval Ing. Jílka k přípravě obměny správní a dozorčí rady na základě výsledků voleb     

   do VV Jč KFS který by NF respektoval a v SR a DR došlo k obměně za aktuálně zvolené členy VV.  

Předseda VV na základě četných dotazů a v souvislosti s informací na VH, požádal Ing. Jílka o předání  

   informace - klíče k rozdělení převedených finančních prostředků.  

Na požadavek předsedy odpověděl Ing. Jílek, že dle Statutu NF končí mandát většiny členů stávající  

   správní a dozorčí rady v roce 2023 a VV nemá mandát tyto členy odvolávat. Na příštím zasedání  

   správní a dozorčí rady sdělí všem členům tento požadavek VV a v případě, že některý z členů správní  

   nebo dozorčí rady bude chtít z těchto orgánů odstoupit, podá o tomto informaci na dalším VV. 

   Statut NF a klíč k rozdělení prostředků zašle členům VV KFS Ing. Jílek do 2.6.2021.    

=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:==:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:= 
 

4) Setkání VV s kandidátem na předsedu FAČR p. Šmicrem Vl.  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

Od 17,00 do 18,15 hod. členové VV a pozvaní hosté přivítali a vyslechli pány Vladimíra Šmicra, Ondřeje 

Lípu a Tomáše Neumanna.  

Pan Vladimír Šmicer sdělil přítomným důvody, proč dne 20.5.2021 stáhnul kandidaturu na předsedu 

FAČR, ale že jeho podaná kandidatura na místopředsedu VV FAČR zůstává v platnosti, stejně jako 

podané kandidatury svých kolegů Neumana a Lípy.  

Následně pak všichni hosté informovali přítomné a důvodech svých kandidatur, hlavních cílech a     

  úkolech v případě svého zvolení. Po skončení svých vystoupení zodpověděli podané dotazy  

  přítomných.  

=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:==:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:= 
 

5) Projednání návrhů předsedů OK na personální obsazení svých  

                 odborných komisí (STK, DK, KRaD, KM + TMK)  
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

V souladu se „Stanovami Jč. KFS čl. 17/6 předložili schválení předsedové odborných komisí VV návrh  

  na personální obsazení svých odborných komisí 
 

   ** komise STK  

           * předseda Eibl Vladimír předložil VV ke schválení: 

                 Šafránek František (okr. ČB)                             (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválen 

                 Handšuh Karel (okr. ST)                                    (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválen 
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                 Třeštík Petr (okr. PI)                                           (* pro 4, zdržel se 2, proti 2) ** neschválen ! 

                 Hanzal Jan (okr. JH)                                           (* pro 4, zdržel se 3, proti 1) ** neschválen ! 

                 Hořejší Antonín (okr. TA)                                  (* pro 4, zdržel se 3, proti 1) ** neschválen ! 
 

Na základě výše uvedeného hlasování sdělil předseda STK KFS, že vzhledem k nechválení tří (z pěti)  

  navržených členů, nemůže garantovat náležitou odbornost a kvalitu práce své komise a proto    

  rezignuje na funkci předsedy STK.    
     - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -   - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -    - - - - - - - - - - - - - - - - - - -   
 

   ** komise DK    

          * předseda Černoch Marek předložil VV ke schválení: 

                 Růžička Jan (okr. PI)                                          (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválen 

                 Mašek Pavel  (okr. ST)                                       (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválen 

                 Granec Libor (okr. CK)                                      (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválen 

            Pátý člen DK zatím není definitivně dohodnut a bude předložen na příštím zasedání VV 
     - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -   - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -    - - - - - - - - - - - - - - - - - - -   
 

   ** komise rozhodčích a delegátů 

* předseda Dvořák Jan předložil VV ke schválení: 

                 Grobár Miroslav  (okr. PI)                                  (* pro 6, zdržel se 0, proti 2)  ** schválen 

                 Skalák Josef (okr. TA)                                        (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválen 

                 Holub Miroslav  (okr. ČB)                                  (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválen 

                 Švarc Alois (okr. PI)                                           (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválen 

                 Brož Miroslav (okr. JH)                                      (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválen 

                 Šnajder Vlastimil (okr. ČB)                                (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválen 

         Kureš Jiří a Pečenka Jiří budou s komisí externě spolupracovat (vzato členy VV na vědomí, pro 8) 
    - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -   - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -    - - - - - - - - - - - - - - - - - - -   
 

   ** komise KM + TMK   

            * předseda Vácha Karel předložil VV ke schválení: 

              Málek, Ondřej (GTK OFS PT), Krejník Petr (GTM OFS JH), Kostka Tomáš (GTM OFS ST),             

              Florián Richard (GTM OFS TA), Mazanec Richard (GTM OFS ČK), Starý Jan (GTM OFS ČB),   

              Houdek Petr (GTM OFS), Pulec Pavel (GTM KFS) 

              + Krabec Patrik (RFA Jč. kraje), Šácha Josef (RFA Jč. kraje), Benát Petr (Akademie Dynamo,  

              + Kulík Jiří (okr. ST), Sláma Karel (okr. PT), Samec František (okr. ČB), Musil Karel (okr. ČB)    

              + Machová Eliška (ženský fotbal), 

                                                                                                   vše schváleno (pro 8, zdržel se 0, proti 0)                   

=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=. 
 

6) Projednání zbývajících odborných komisí VV  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
 

Předseda navrhl VV projednat ustanovení komise dívčího fotbalu a v budoucnu také marketingové  

  komise a komise PR + rozvoje. 
 

Předseda VV navrhl gestorem komise dívčího fotbalu člena VV pana Romana Šimka 

                                                                                                                   (* pro 7, zdržel se 1, proti 0) 

Roman Šimek pak informoval o proběhlých jednáních a navrhl následně za členy této komise: 

            Benátová  Diana (okr. ČB)                               (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválena 

            Reifová Jana (okr. ČK)                                     (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválena 

            Marešová Lenka (okr. TA)                               (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválena 

            Kunešová Markéta (okr. ST)                            (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)  ** schválena 

=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=. 
 

7) Informace z odborných komisí KFS   
---------------------------------------------------------------------------------------------------  
 

Komise mládeže a trenérů – informace přednesl GTM Pulec  
 

Plánované nejbližší akce 

   ** Kouba Cup – chlapci ročníku 2007 a ml. v termínu 23. – 26. 8. 2021. 

   ** Kouba Cup – dívky ročníku 2007 a ml. v termínu 16. – 19. 8. 2021. 
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   ** Turnaj Václava Ježka – aktuálně probíhá spolupráce s oddělením logistiky a služeb FAČR ohledně  

        příprav turnaje, který by se měl uskutečnit v Jižních Čechách (původně plánováno na rok 2020). 

    ** UEFA B licence 

        Probíhá nastavení spolupráce s Pedagogickou fakultou Jihočeské univerzity ohledně možnosti   

        vzdělávání trenérských licencí na VŠ jako součástí výuky. 

    ** Měsíc náborů 

        Do projektu Měsíc náborů – květen se přihlásily tyto oddíly: Třeboň, Dačice, Slavonice, Suchdol n.   

        Lužnicí, Třebětice, J. Strakonice, Mirovice a JFA.  

       Všem přihlášeným oddílům byla akce přidělena. 

                                                                                                                         (vzato členy VV na vědomí) 
 

Požadavky na ekonomické zabezpečení UEFA B licence : 

Proplacení odměn lektorům („mentorům“) za jejich analýzy videí s tréninkových jednotek uchazečů, 

které jsou nově součástí podmínek nutných ke splnění kurzu (1000,-Kč/ 1 analýza). 

Požadavek VV o zaslání informativního emailu ze strany FAČR (TMÚ FAČR) ohledně proplácení 

těchto odměn z prostředků KFS.                                                                  (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)   
 

Ekonomická opatření 

Z platných schválených opatření k zajištění práce KFS (viz minulý zápis VV) požaduje v bodě - 

zabezpečení akce výběrů (MKS, kempů, srazů apod.) vyškrtnout věta „proplacení dopravy hráčům na 

hřiště mimo ČB v úrovni autobusového tarifu.“                                             ( pro 8, zdržel se 0, proti 0)   

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

Komise rozhodčích a delegátů – informace přednesl předseda Dvořák  
 

Předsedy KRaD předložil k diskuzi návrh, aby do RS byla zahrnuta povinnost vedoucích obou družstev 

před utkáním mužů, donést do kabiny rozhodčích dres hráčů a brankáře ke schválení a proběhla také 

úvodní komunikace mezi rozhodčím a vedoucím ohledně nastavení „ducha“ utkání.  

Po diskuzi VV bude projednáno na příštím VV.            ( pro 8, zdržel se 0, proti 0)   

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

Odvolací a revizní komise – informace přednesl člen ORK MUDr. Žižka  
 

Přítomný člen ORK informoval VV o schůzi ORK dne 20.5.2021, na které byl zvolen přítomnými členy 

nový předseda ORK Ing. Ilona Řimnáčová a místopředseda ORK JUDr. Ladislav Novotný. Dále ORK 

navrhla k nominaci jako kandidáta do RK ČUS MUDr. Josefa Žižku. 

                                                                                                                         (vzato členy VV na vědomí) 

=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=. 
 

8/ Různé + závěr 
----------------------------------------- 
 

Předseda VV informoval přítomné, že dne 3.6.2021 se v Nymburce od 10,00 hod. uskuteční 23. řádná 

VH FAČR a požádal o schválení auta na tuto akci pro sebe (na 3.6.2021) a také sekretář KFS (2.-

3.6.2021), který je delegován pro technické zabezpečení VH.                    (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)   

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
 

Předseda VV informoval o pozvánce oddílu SK Slavoj Volyně na slavnostní otevření zrekonstruovaných 

kabin, které se uskuteční v sobotu 5.6.2021 od 13,30 hod. Předseda VV se rozhodl tuto pozvánku 

přijmout a požádal o schválení auta na tuto akci.                                        (* pro 8, zdržel se 0, proti 0)   

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
 

Příští VV Jč. KFS se uskuteční v pondělí 14.6.2021.  Sekretář zajistí místnost a rozešle pozvánky.   

=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=:=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=.=. 

 

 
 
 

Zapsal:    Eibl Vladimír                                              Schválil: Ing. Pintér Tomáš v.r 
                     sekretář VV KFS                                                                    předseda VV KFS Jč. kraje 

 

 


